

26 mas

Kifè ankò, depi yon moun nan Kris, li se yon nouvo kreyasyon. Ansyen bagay yo pase. Epi, gade ! Tout bagay vin nouvo. E, tout bagay sa yo, se nan Bondye yo soti. Se li ki rekonsilye nou avèk li menm, gras ak Jezi Kris. 2 Korentyen 5. 17, 18

Jou mwen te jwenn yon Nouvo Testaman an

“Mwen fèt Matamores nan peyi Meksik, sa gen 42 zan. M te gen yon bèl jenès, apres, m t al nan inivèsite Meksiko. La, m te antre nan aktivite politik. Ak anpil anbisyon, m te vle devni jij oswa avoka. Siksè ki t ap grandi nan metye m nan te ban m tout posiblité e... nan yon bat je m te glise nan monn kriminel la. Bridesoukou, zafè grandi nan pwofesyon m nan te kanpe. M te pete kouri pou m te chape anba men lapolis, e mwen te oblije kite peyi a. Kèk ane apres, m te retounen Meksik e yo te arete m.

Kounye a, m te panse lavi m te fini. Men yon jou, M te jwenn yon Nouvo Testaman nan yon poubèl nan prizon an. Pandan mwen t ap li l, m te etone anpil. M te dekouvri tankou se yon limyè ki t ap klere lavi m. Limyè sa te fè m pran konsyans de fot mwen yo, men li te louvri tou yon lespwa devan m. Yon jou, mwen te mete m ajenou e m te mande Bondye pou li padone m. Lè sa a, chay ki te sou mwen an te fè plas a yon lapè sanzatan, yon lapè mwen pa t konnen.

Gras ak Jezi Kris, mwen jwenn yon lavi ki nouvo nèt ale. Lè, nan yon ti tan apre, yo te vin lage m, mwen te retounen nan fanmi mwen. Fanmi m pa te voye m jete malgre tout soufrans mwen te fè yo konnen. Epi nan mwa ki te vini apre yo, tout fanmi m te vin jwenn Senyè Jezi pa lafwa. Se yon lavi nouvo pou yo tout. E tout sa te kòmanse jou mwen te jwenn Nouvo Testaman an nan prizon an.”

Frederico

26 mars

Si quelqu'un est en Christ, c'est une nouvelle création : les choses vieilles sont passées ; voici, toutes choses sont faites nouvelles ; et toutes viennent du Dieu qui nous a réconciliés avec lui-même par Christ.

2 Corinthiens 5. 17, 18

Le jour où j'ai trouvé un Nouveau Testament

“Je suis né à Matamores au Mexique, il y a 42 ans. J'ai eu une jeunesse choyée, puis j'ai fréquenté l'université de Mexico. Là, je me suis engagé dans les activités politiques. Plein d'ambition, je voulais devenir juge ou avocat. Mes succès croissants dans mon métier m'ont donné toutes sortes de possibilités et... j'ai bientôt glissé dans le monde de la criminalité. Soudain, mon ascension professionnelle a été stoppée. J'ai échappé à la police par la fuite, et j'ai dû quitter le pays. Lorsque, quelques années plus tard, je suis revenu au Mexique, j'ai été arrêté.

Maintenant, pensai-je, ma vie est finie. Mais un jour, j'ai trouvé dans la poubelle de la prison un Nouveau Testament. En le lisant, j'ai été très surpris. J'ai découvert comme une lumière qui éclairait ma vie. Cette lumière me faisait prendre conscience de mes fautes, mais elle m'ouvrait aussi une espérance. Un jour, je me suis mis à genoux et j'ai demandé à Dieu de me pardonner. Alors mon fardeau a fait place à une paix inattendue, une paix que je ne connaissais pas.

Par Jésus Christ, j'ai reçu une vie entièrement nouvelle. Lorsque, peu après, j'ai été libéré, je suis retourné dans ma famille. Elle ne m'a pas rejeté malgré la souffrance que je lui avais infligée. Et dans les mois qui ont suivi, toute ma famille est venue à la foi au Seigneur Jésus. C'est une vie nouvelle pour tous. Et tout cela a commencé le jour où j'ai trouvé un Nouveau Testament dans la prison.”

Frederico